
 

Protokoll fört vid Klotets styrelsemöte 27 september 2022. Plats: butiken 

Närvarande: Ingrid Werger, Robert Hallberg, Marianne Persson, Susanne Ljungerud, Karin Olsson 

AnnSofi Chakrabarty, Brita Bodén. 

 

§ 1. Mötet öppnas  

§ 2. Dagordningen godkändes 

§ 3. Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna 

§ 4. Ekonomi – vi hade inte fått någon rapport från Christer men vår uppfattning är att det är 

fortsatt positiv utveckling i försäljningen. 

§ 5. Arbetsordningen 

a. Bidragsansökningar – vi gick igenom det förslag som fanns och bestämde att detta 

skickas ut till församlingarna. 

b. Klottret – vi tittade på tidigare exemplar och diskuterade vad som ska vara med. Enades 

om vårt 35-årsjubileum – rutan med ”Tänk om…” – grön ruta sida tre (2020 års) om för-

ändring – nya volontärer, kanske presentera de senaste, om utbildning – presentation 

av ny leverantör, APS – en del tvingats lägga ner, bl.a. FairMonkey. Datum för utskick – 

mitten av november. Robert tar fram ett förslag. 

c. Kom att prata om häftet Producentinformationen, behöver uppdateras – trycka upp en 

ny att ge till volontärerna plus ha i butiken. 

§ 6. Info-frågor – Ingrid o Marianne refererade från Fairtrade-dagar i Lund. En sammanställning 

kommer skickas ut till alla i styrelsen. Hade varit väldigt bra dagar. Ann-Sofi skapat nytt 

Instagram-konto, klotet_angelholm, pga att tidigare kontot blivit oanvändbart. 

§ 7. Övriga frågor – fanns inga 

§ 12. Kommande sammanträde – måndagen den 24 oktober kl. 18.15 i butiken. 

§ 13.  Mötet avslutas  

  
Ängelholm den 27 september 2022 

 

 

______________________________________ __________________________________ 
 Vid protokollet: Robert Hallberg Ingrid Werger, ordförande 


